

Afdelingsbestyrelsesmøde i Afd. 131.

Søndag den 30.09.2017

1. Det blev drøftet og enstemmigt vedtaget at beboerne selv ville sætte det nye læhegn til den nye skraldebøtte til pap/papir og øl/vanddåser. Henrik og Rene vil lave skitserne.
2. En enig bestyrelse vedtog at det gamle fyrrum ikke er til brug for beboerne til fælles opbevaring.
3. Bestyrelsen ønsker at der opsættes et udhængsskab på det gamle fyrrum, således at der kunne sættes en oversigt med bestyrelsesmedlemmerne, dog kun med navn og adresse. Der skal være plads i skabet også til eventuelle meddelelser til beboerne.
4. En enig bestyrelse ønskede at der opsættes et skilt med plantegning over Kløverlykke. Det vil være en stor hjælp for hjemmehjælpen og besøgende. Sussanne tager kontakt til hjemmehjælpen.
5. En enig bestyrelse ønsker at når de gamle container til papir/pap/dåser/glas fjernes, at der opsættes en større container til græs/grene.
6. Bestyrelsen vil forsøge at starte et gløgg arrangement op i festlokalet, og om hvor meget det ville koste for at låne lokalet.
7. Der blev oplyst at der var 10.000,00 Kr. til disposition til sociale arrangementer. Er de også til disposition for i år. JS undersøger det.